
Schůzka školské rady konaná dne: 20. 6. 2019 

 

Přítomni: všichni členové ŠR, Mgr. I. Hlávková 

Program: 

1/ Seznámení s Výroční zprávou školy  

2/ Zapojení do Šablon II. 

3/ Diskuse o možných stavebních úpravách 

4/ Řešení výchovných problémů žáků 

5/ Informace o změnách v pedagogickém sboru pro příští rok 

 

Ad1/ Členové ŠR byli seznámeni s Výroční zprávou za školní rok 2018/2019. K nahlédnutí jim 

byla předložena kronika. 

Ad2/ ŘŠ seznámila členy ŠR se zapojením školy do Šablon II, ze kterých bude financován školní 

asistent, vzdělávání pedagogů a doučování žáků.  

Ad3/ Na základě dotazu na možné navýšení počtu učeben byly diskutovány varianty přístavby 

školy. ŘŠ seznámila se stávajícím stavem školní kuchyně a nutností její rekonstrukce. Zároveň 

bylo projednáno snížení počtu cizích strávníků a navýšení ceny oběda. 

Ad4/ ŘŠ seznámila členy ŠR s postupy při řešení šikany v 8. B. ŘŠ podala dále informace 

o vyšetřování několika žáků Policií ČR z důvodu možného užívání a distribuce návykových 

látek. Podezření na distribuci přímo ve škole se nepotvrdilo. 

Ad5/ ŘŠ informovala členy ŠR o změnách v pedagogickém sboru pro příští školní rok. Dále 

informovala o změně financování škol, od 1. 1. 2020 budou školy dostávat peníze na třídu a ne 

na počet žáků, jako tomu bylo dosud.  

 

V Měříně 21. 6. 2019      Mgr. Lenka Kühtreiberová 


